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Шановна Ірино Миколаївно! 
 

Звертаюся до Вас з приводу вступу на спеціальність «Право» до 
Центральноукраїнського фахового коледжу, у якій я дуже зацікавлений. Отримання 
диплома юриста є моєю метою, адже я прагну в майбутньому захищати права людей,  
допомагати їм у складних ситуаціях. 

Останні роки навчання у школі я посилено вивчав предмети, які будуть важливими 
для мене, як для майбутнього юриста. Я маю високі бали з правознавства, історії, 
математики, української та англійської мов, фізкультури. Я активно займаюся спортом, 
оскільки вважаю, що хороше здоров’я є надзвичайно важливим для непростої юридичної 
роботи. 

На мою думку, професія юриста є надзвичайно важливою для суспільства, адже 
вона не лише дозволяє якісно захищати права людей, але й знаходити нові шляхи 
вирішення соціальних та глобальних проблем за допомогою юридичної діяльності та 
правотворчості. 

Батьки мого близького друга є адвокатами. Розмовляючи з ними про їхню 
професію, я багато довідався про непросту і самовіддану роботу адвоката, труднощі з 
якими зустрічають прості люди, коли їхні права порушуються і про важливість ролі 
адвоката у захисті їхніх прав. Це стало для мене тим стимулом, який надихнув мене 
обрати професію юриста.  

Навчаючись в коледжі, я хотів би також брати участь у студентському житті, 
розвинути власний потенціал, подолати перешкоди та досягти своїх цілей у навчанні та 
професійному розвитку. 

Місія юристів полягає в служінні людям, в тому, щоб забезпечити в суспільстві 
організованість, дисципліну і такий правопорядок, який базується на засадах 
справедливості, гуманізму і правди. 

Бути юристом в сучасному суспільстві – велика честь і велика відповідальність. 
Я впевнений, що знання, які я отримаю навчаючись у Вашому коледжі, можна буде 

застосовувати в майбутньому для того, щоб стати  справжнім фахівцем у галузі права. 
 
 

З повагою, ______________ 
 


